
Holmen Vandløbslav 

Referat for mødet d. 10.okt. 2014 kl. 19.00 på Svallerup skole. 

1) Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Godkendt. 

2) Orientering v. formanden. Drøftelse af evt. indmeldelse i foreningen 

”Danske Vandløb” 

a)  Kommunen virker ret ”fodslæbende” og. forsøger at undslå sig 

ansvaret for Holmen. 

Vi afventer svar på ”vores” jurists brev til kommunen. 

b)  der er opnået aktinsigt m.h.t rørunderføringerne.  

c)  Kystdirektoratet har udarbejdet et materiale, hvoraf det fremgår, 

at en vandstand på +1,8m vil medføre en omfattende oversvømmelse 

omkring Holmen. 

d)  Skilte til opsætning ved overførsler. Vi kan få lavet skilte for 3000 

+moms.  VEDTAGET! 

e)  kassebeholdning:  ca. 31.000kr. 

medlemmer  6 lodsejere 

     8 gr. Foreninger 

    22 gr. Ejere 

f)  Skal vi være medlem af Danske Vandløb? (en paraplyorg. For 

vandløbslav og –foreninger)  Vi er utilfredse med kontingentet og 

foreslår et kontingent på 2000kr. – og afventer svar. 

g)  generalforsamling 22februar klokken 10.30 på Svallerup skole. 

Dagsorden udsendes midt i januar sammen med regnskab (til 

grundejerforeningerne) 

3) Hjemmesiden 

Den ”ny hjemmeside fungerer godt og ser også godt ud. 

4) Dato for næste møde 

næste møde den 15.jan. klokken 19 på Svallerup skole. 

5) eventuelt. 

Kan det virkelig passe, at Holmens udløb bliver renset op hver uge? 

 

Mødet slut klokken 20.50 

 


